

有關：啟用雙重認證通知 – 股票交易平台

為提高客戶賬戶及資產安全保障並因應香港證監會就網絡保安所發出的最新指引，鎧盛證券將於 2018 年 4 月 26 日在股票交易平台推行雙重認證，客戶屆時必須透過及註冊“eBrokerKey”，取得保安編碼進行雙重認證後，才可進行互聯網股票交易買賣，而本公司之網上交易系統、證券交易系統(下載版)及手機交易程式(App)亦會進行升級更新。

客戶可前往 Apple App Store 或 Google Play Store，搜尋「eBrokerKey」並下載手機應用程式。如客戶所在地區不能下載，請在以下連結下載.apk 檔：

<http://www.ebsdata.com/cybersecurity/eBrokerKey.Android/eBrokerKey.apk>

用戶使用手冊可透過以下連結下載

[http://halcyon.com.hk/token%20guide%20\(Chi\).pdf](http://halcyon.com.hk/token%20guide%20(Chi).pdf)

如閣下尚未於鎧盛證券登記電郵地址/手機號碼或需要更新已登記的電郵地址/手機號碼，請盡快填妥及簽署「更改資料及易結單服務表格」辦理登記或更新閣下的電郵地址/手機號碼，並透過以下方法提交本公司處理：

傳真：(852) 3970 0998

電郵：cs@halcyon.com.hk

郵寄：中環雲咸街 8 號 11 樓客戶服務部收

閣下亦可親臨本公司辦理登記電郵地址/手機號碼手續。

如對上述事宜有任何查詢，請致電(852) 3970 0918 與客戶服務主任聯絡。

鎧盛證券有限公司

謹啟

RE: Launch of Two-factor authentication – Stock Trading Platform

To enhance protection for clients' accounts and assets in response to the latest guidelines laid down by the Securities and Futures Commission of Hong Kong regarding cybersecurity, Halcyon Securities will implement the two-factor authentication to our stock trading platform on 26 April 2018. Clients are requested to download the "eBrokerKey" to obtain the security code prior to internet stock trading and our online trading system, download version securities trading system and mobile app will also be updated and upgraded.

Clients can search and download the apps "eBrokerKey" in Apple App Store or Google Play Store. If you are unable to download from google play, please download the apk here:

<http://www.ebsdata.com/cybersecurity/eBrokerKey.Android/eBrokerKey.apk>

User Manual can be downloaded through the following links:

[http://halcyon.com.hk/token%20guide%20\(Eng\).pdf](http://halcyon.com.hk/token%20guide%20(Eng).pdf)

To ensure the implementation of the two-factor authentication, if you have not registered an email address/ mobile phone number with us or you would like to update your registered an email address / mobile phone number, please complete and sign the "Change of Particular & eStatement Service Form" and return us the same as soon as possible to register an email address / mobile phone number by following methods:

Fax: (852) 3970 998

Email : cs@halcyon.com.hk

By post : Customer Service Department 11/F, 8 Wyndham Street, Central, Hong Kong

You may also register your email address / mobile phone number at our office in person.

For any enquiries, please contact our Customer Services at (852) 3970 0918.

For and on behalf of

Halcyon Securities Limited